

សិទ្ធិនិងទំនួលខុសត្រូវ

សិទ្ធិរបស់អ្នក៖

ព័ត៌មានទាំងអស់ដែលអ្នកផ្តល់ឱ្យ WIC នឹងត្រូវរក្សាទុកជាឯកជន។

បទដ្ឋានសម្រាប់សិទ្ធិទទួលបាន WIC គឺមានភាពដូចគ្នាសម្រាប់មនុស្សទូទៅ ដោយមិនគិតពីពូជសាសន៍ ពណ៌សម្បុរ ប្រភពដើមកំណើត អាយុ ពិការភាព ឬភេទ។ ប្រសិនបើអ្នកគិតថាអ្នកត្រូវបានគេរើសអើង អ្នកអាចដាក់ពាក្យបណ្តឹងបាន។

ទំនួលខុសត្រូវរបស់អ្នក៖

យកឯកសារទាំងអស់ដែលស្នើសុំទៅការណាត់ជួបនីមួយៗ។

រាយការណ៍អាសយដ្ឋាននិង / ឬការផ្លាស់ប្តូរទូរស័ព្ទទៅការិយាល័យ WIC ក្នុងតំបន់របស់អ្នក។

រក្សាទុកសៀវភៅ WIC របស់អ្នកឱ្យមានសុវត្ថិភាព។ ការបាត់បង់សៀវភៅ / ត្រូវបានចោរលួច អាចមិនត្រូវបានជំនួស។

ប្រសិនបើខ្ញុំបំពានលើច្បាប់កម្មវិធីខាងលើ ខ្ញុំឬគ្រួសារខ្ញុំ៖

អាចត្រូវបានដកចេញពីកម្មវិធីរហូតដល់ 1 ឆ្នាំ។

នឹងត្រូវបង់ប្រាក់ត្រឡប់ទៅអោយកម្មវិធីសម្រាប់អាហារឬទឹកដោះស្រាយដែលខ្ញុំមិនគួរទទួល

អាចប្រឈមនឹងការចោទប្រកាន់តាមច្បាប់។

ខ្ញុំត្រូវបានណែនាំអំពីសិទ្ធិនិងការទទួលខុសត្រូវរបស់ខ្ញុំក្នុងនាមជាអ្នកចូលរួមកម្មវិធីរបស់ WIC ។ ខ្ញុំបញ្ជាក់ថាព័ត៌មានដែលខ្ញុំបានផ្តល់សម្រាប់ការកំណត់សិទ្ធិរបស់ខ្ញុំគឺត្រឹមត្រូវតាមចំណេះដឹងរបស់ខ្ញុំ។ ព័ត៌មានវិញ្ញាបនប័ត្រនេះកំពុងត្រូវបានដាក់ជូន ដែលទាក់ទងនឹងការទទួលបានអាហាររូបត្ថម្ភបន្ថែមរបស់សហព័ន្ធ។ មន្ត្រីកម្មវិធីអាចផ្ទៀងផ្ទាត់ព័ត៌មានដែលខ្ញុំបានផ្តល់ឱ្យ។

ខ្ញុំយល់ថាខ្ញុំអាចត្រូវបានទម្លាក់ពីកម្មវិធី WIC ប្រសិនបើ៖

ខ្ញុំ ឬកូន ឬកូនៗ របស់ខ្ញុំចូលរួមក្នុងកម្មវិធី WIC លើសពីមួយ នៅពេលតែមួយ (ចូលរួមកម្មវិធីពីរ)។

ខ្ញុំផ្តល់ព័ត៌មានមិនពិតអំពីប្រាក់ចំណូល ទំហំគ្រួសារ និងទីកន្លែងស្នាក់នៅ (ក្លែងបន្លំ) ។

ខ្ញុំឬអ្នកតំណាងរបស់ខ្ញុំចំណាយសេករបស់ WIC ទៅកន្លែង (ហាង ស្តង់កសិដ្ឋាន ឬទីផ្សារកសិករ) ដែលមិនត្រូវបានអនុញ្ញាតឱ្យទទួលយកសេក (ការក្លែងបន្លំ) ។

ខ្ញុំឬភ្នាក់ងាររបស់ខ្ញុំទិញអាហារដែលមិនមែនជា WIC ជាមួយនឹងសេករបស់ WIC (ការជួញដូរ)។

ខ្ញុំឬអ្នកណាម្នាក់តំណាងឱ្យខ្ញុំ លក់សេក WIC វិញ្ញាបនបត្រកម្ម វិញ្ញាបនបត្រ អោយទៅគេ (ការជួញដូរ) ។



ខ្ញុំបួនរណាម្នាក់ដែលតំណាងឱ្យខ្ញុំដូរអាហារ WIC សម្រាប់ប្រាក់ឥណទាន ឬអាហារដែលមិនមែនជារបស់ WIC (ការជួញដូរ)។

ខ្ញុំបួនរណាម្នាក់ដែលតំណាងឱ្យខ្ញុំ លក់ឬទិញប្រដាប់បូមទឹកដោះ ដែលបានផ្តល់វិជ្ជមានដោយ WIC ឬអាហាររបស់ WIC រួមមានទាំងម្សៅទឹកដោះគោទារកដែលត្រូវបានទិញជាមួយនឹង WIC សែក ដូរយកប្រាក់ បំណុលឥណទានឬអាហារឬសេវាកម្មផ្សេងទៀត (ការជួញដូរ)។

ខ្ញុំបួនរណាម្នាក់ដែលតំណាងឱ្យខ្ញុំ ប្រគល់អោយអ្នកដទៃនូវប្រដាប់បូមទឹកដោះ ដែលបានផ្តល់វិជ្ជមានដោយ WIC ឬអាហាររបស់ WIC រួមមានទាំងម្សៅទឹកដោះគោទារកដែលត្រូវបានទិញជាមួយនឹង WIC សែក (ការលួចបន្លំ)។

ខ្ញុំឬអ្នកណាម្នាក់តំណាងឱ្យខ្ញុំធ្វើការផ្លាស់ប្តូរសែក WIC (ការក្លែងបន្លំ) ។

ខ្ញុំឬអ្នកណាម្នាក់តំណាងឱ្យខ្ញុំ ដាក់វត្ថុរបស់ WIC សម្រាប់លក់ ការដោះដូរ ឬគិតគិតថ្លៃលើប្រព័ន្ធផ្សព្វផ្សាយនានា រួមមានបណ្តាញសង្គមដូចជា ហ្វេសប៊ុក ក្រេឌលីស អុីបេ ទូរទស្សន៍ វីឡូ កាសែតឬវេទិកាអនឡាញផ្សេងទៀត (ការជួញដូរ) ។

ខ្ញុំឬអ្នកណាម្នាក់តំណាងឱ្យខ្ញុំ មានការរំលោភបំពានលើរូបកាយ ឬ សំដីទៅលើបុគ្គលិក WIC ឬ បុគ្គលិកផ្សារលក់ទំនិញ(ការរំលោភបំពាន) ។